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Abstract (en)
Heating boiler with integrated waste gas recirculation for the combustion of liquid or gaseous fuel, having a furnace insert open in the direction of
flow and a burner arranged on the front side, a part of the flue gas being recycled into the flame thereof for cooling the flame temperature and hence
reducing the formation of NOx, in such a way that, in the interest of an overall optimised temperature characteristic, the flue gas fraction fed to the
flame is tapped downstream of a first cooling section and passed into a region in the form of a cylindrical pipe around the flame formation zone.

Abstract (de)
Heizkessel mit integrierter Abgasrezirkulation für die Verbrennung von flüssigem oder gasförmigen Brennstoff mit einem in Strömungsrichtung
offenen Feuerraumeinsatz (7) und einem stirnseitig angeordneten Brenner, in dessen Flamme ein Teil des Rauchgases zur Kühlung der
Flammentemperatur und damit Herabsetzung der NOx-Bildung dadurch zurückgeführt wird, daß im Sinne einer insgesamt optimierten
Temperaturcharakteristik der der Flamme zugeführte Rauchgasteil nach einer ersten Abkühlstrecke (16,18) abgegriffen und in einen
zylinderrohrförmigen Bereich um die Flammenbildungszone (5) herum geführt ist.
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